
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Mestskej rady vo Fiľakove zo dňa  08. februára 2024 

_________________________________________________________________________ 

 

Počet členov rady: 5 

 

Prítomní: Podľa  priloženej  prezenčnej listiny  

Ďalší prítomní: 

Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 

Ing. Judita  Mihályová – hlavná kontrolórka mesta 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

      Schôdzku mestskej rady vo Fiľakove zvolal primátor mesta v zmysle § 14 ods. 5 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Program rokovania bol 

nasledovný: 

 

 

1) Otvorenie 

2) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

predkladá: zástupca primátora mesta 

3) Správa o činnosti MsP za IV. štvrťrok 2023 

predkladá:  náčelník MsP 

4) VZN č. 1/2024 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

predkladá: vedúci odd. výstavby, ŽP a SR 

5) VZN č. 2/2024 poskytovaní sociálnych služieb... 

predkladá: vedúci odd. vnútornej správy 

6) Schválenie  Zadania pre  ÚPN mesta Fiľakovo 

predkladá:  vedúca referátu SR 

7) Návrh na úpravu rozpočtu mesta za rok 2023 – RO č. 9/2023 

Predkladá: SOR referátu ekonomiky 

8) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta k 31.12.2023 

predkladá: vedúci odd. EaMM 

9) Majetkovoprávne záležitosti mesta 

predkladá: vedúci   odd. EaMM 

10) Aktuálne záležitosti mesta 

11) Záver 

 

Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania  primátor mesta určil nasledovných členov 

MR: 

 

Ing. Ladislav Fehér a 

PaedDr. Tímea Tankina Tóth. 

   

K bodu č. 2) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

 

Materiál do MR predložil zástupca primátora mesta, Mgr. Attila Visnyai. 



 

  

 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 

- Plán  práce na  I. polrok 2024 

- Majetkovoprávne záležitosti 

- Zadanie ÚPN mesta Fiľakovo 

- Upozornenie na  padajúce kamene z hradných múrov vplyvom poveternostných 

podmienok 

- Návrh na vybudovanie prístrešku pred Domom smútku 

 

2. Komisia pre šport a telesnú výchovu  

- Plán práce na I. polrok 2024 

- VZN o soc. službách 

- Koncepcia rozvoja športu 

 

3. Komisia podnikateľská , RP a CR 

- Plán činnosti na  I. polrok 2024 

- Majetkovoprávne záležitosti 

- Výsledky  inventarizácie mesta 

- Navýšenie cien  v NTIC 

- Zadanie ÚPN mesta Fiľakovo 

 

4. Finančná komisia 

- Majetkovoprávne záležitosti 

- Predĺženie splatnosti preklenovacieho investičného úveru  

- Navýšenie  cien  v NTIC 

- Koncepcia rozvoja športu  

 

5. KOVP 

- Vyhodnotenie činnosti  v roku 2023 

- Plán  činnosti na  I. polrok 2024 

- Návrhy na osadenie  dopravných značiek v meste 

- Žiadosť o zasielanie správ o činnosti MsP na zasadnutie komisie. 

 

6. Komisia kultúry 

- Nemali zasadnutie 

 

7. Komisia  sociálnych vecí a zdravotníctva  

- Vyhodnotenie  činnosti  v roku 2023 

- Plán činnosti  na  I. polrok 2024 

- Denný stacionár 

-  Zapojiť sa  počas roka osvetlením Hradu počas pamätných dní, tak ako to bolo 

v roku 2023 na Deň autizmu 

- Návrh na vybudovanie  prístrešku pred Domom smútku 

 

8. Komisia  pre školstvo, vzdelávanie a mládež 

- Plán činnosti na I. polrok 2024 

 

  



K bodu č. 3) Správa o činnosti MsP IV. Q 2023 

  

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložil náčelník MsP, Mgr. Gabriel Benčik. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú predložiť na 

€rokovanie  MZ. 

PaedDr. Tankina Tóth sa informovala prečo  príslušníci MOaPS  hliadkujú  naraz viacerí. 

Mgr.  Bencsik jej vysvetlil, že  pri rozdelení služieb  to  niekedy vychádza tak, že  nevedia byť 

v hliadke len dvaja. 

Ing. Fehér  navrhol uvažovať nad riešením dopravnej situácie ráno pri ZŠ Š. Koháriho na 

Mládežníckej ul. 

 

K bodu č. 4) VZN č. 1/2024 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

 

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložil vedúci odd. výstavby, ŽP a SR, Ing. 

Ivan Vanko. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú 

predložiť na rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 

 

K bodu č. 5) VZN č. 2/2024 poskytovaní sociálnych služieb... 

 

Návrh VZN do  MR predložil vedúci odd. vnútornej správy , JUDr. Norbert Gecso. Pri 

jeho prerokovaní bola prítomná aj riaditeľka Nezábudka n. o.  Tvorí súčasť zápisnice  

z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú predložiť na rokovanie  MZ.  

Pán primátor sa informoval o zosúladení  cien  v Dennom stacionári s okolitými podobnými 

zariadeniami a tiež   o postupe v projekte  na  financovanie  opatrovateľskej služby. 

Pani riaditeľka n. o. vysvetlila  ako  je určená  cena  v Dennom stacionári a tiež  ako sa určuje 

v okolitých zariadeniach. K projektu na  opatrovateľskú službu  uviedla toľko, že momentálne  

je  vo fáze, kedy sa môžu zapojiť  Úrady práce. 

Zástupca primátora sa  informoval či je záujem  o miesta v DS. 

Pani riaditeľka uviedla, že  momentálne   je jeden potencionálny  klient. 

 

 

K bodu č. 6) Schválenie  Zadania pre  ÚPN mesta Fiľakovo 

 

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložila vedúca referátu SR, Ing. Arch. Erika 

Anderková. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú 

predložiť na rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 

Pán  primátor  doplnil, že  pre obyvateľov  je potrebné  oznámiť  posledný termín kedy je možné 

podať žiadosť o zmenu. 

 

K bodu č. 7) Návrh na úpravu rozpočtu mesta za rok 2023 – RO č. 9/2023 

 

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložila SOR referátu ekonomiky, Agnesa 

Nagyová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú predložiť 

na rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 

 

K bodu  č. 8) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta  k 31.12.2023 

 

 Písomne  spracovaný materiál do  MR predložil vedúci odd. ekonomiky 

a majetku mesta, Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia 

MR  ho navrhujú predložiť na rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 



K bodu č. 9)   Majetkovoprávne záležitosti  

 

Písomne spracovaný materiál do MR predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta 

Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Zástupca  primátora  prečítal 

pripomienky jednotlivých  komisií  k majetkovoprávnym záležitostiam. 

 

a) Berenčík J. a manž. Mária, Fiľakovo – žiadosť o odpredaj mestského 

pozemku pod stavbou 

Členovia MR k predloženému návrhu  mali pripomienku len k cene  a navrhujú ho predložiť na 

rokovanie  MZ. Navrhujú  cenu  35 €/m2. 

 

b) Mgr. Bial P. a súrodenci - zmena spôsobu predaja mestského pozemku 

Členovia MR k predloženému  návrhu nemali žiadne pripomienky a navrhujú ho  predložiť na 

rokovanie  MZ. 

  

c) Vetrák  M., Kurtáň  – žiadosť o odkúpenie časti mestského pozemku 

Členovia MR s predloženým  návrhom nesúhlasili a odporúčajú ho MZ neschváliť. 

 

d) OZ Šťastné labky, Fiľakovo – žiadosť o odpredaj mestských pozemkov 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Členovia MR k predloženému návrhu nemali žiadne pripomienky a navrhujú ho  

predložiť na rokovanie  MZ. 

 

K bodu č. 10)  Aktuálne záležitosti  mesta 

 

a) Zoznam investičných akcií na rok 2024  

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložil vedúci odd. výstavby, ŽP a SR, Ing. Ivan 

Vanko. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho navrhujú predložiť na 

rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 

 

b) Rôzne 

Pán  primátor  informoval členov MR o nasledovných aktuálnych  záležitostiach :  

- Zámer vypracovať  koncepciu  na postupné  odstraňovanie plechových garáží  

v meste. 

- Možnosť zapojenia  ja  do  projektu  Centra zdieľaných služieb, kde by vo 

Fiľakove bol pilotný projekt v rámci okresu Lučenec. 

-  Plánujeme  vyhlásiť  VOS na  „Brownfield“.  

- Dostali sme od  obyvateľov mesta ponuku na  hliadkovanie.  Hľadáme právne 

možnosti. 

- Riešime tiež  prihlasovanie na  trvalé a prechodné pobyty. 

- Zapojili sme  sa do dvoch  medzinárodných  projektov. Jeden v spolupráci 

s partnermi z MR a ďalší  v rámci programu EACA.  

 

K bodu č. 11)  Záver 

 

Na záver primátor mesta poďakoval členom MR za účasť a zasadnutie  mestskej rady  

ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 

 

 



 

Primátor mesta: 

Mgr. Attila  Agócs, PhD. 

  

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

Ing. Ladislav Fehér                                                                      PaedDr. Tímea Tankina Tóth   

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 

 

 


